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Αρ. Πρωτοκόλλου: 569  
 
Απολογισμός απερχόμενου ΔΣ για τη διετία 11/2015-11/2017 
 
Αγαπητοί συνάδελφοι,  
 
Αναλαμβάνοντας το ΔΣ είχαμε θέσει τους παρακάτω στόχους όπως αυτοί προέκυψαν από 
προτροπές των μελών μας , αποφάσεις του ΔΣ και κυρίως αποφάσεις των ΓΣ. 

1. Ομογενοποίηση του κλάδου και απαλοιφή των διαφορετικών τάσεων  με δεδομένο 
ότι για πρώτη φορά στον κλάδο ΕΔΙΠ συνυπήρξαν συνάδελφοι προερχόμενοι από 
Δ/Υ και ΕΤΕΠ. Είχαμε και εξακολουθούμε να έχουμε την βεβαιότητα ότι ο κλάδος θα 
είναι δυνατός και θα έχει πιθανότητες κατοχύρωσης των δικαιωμάτων του μόνο αν 
έχει κοινούς στόχους. 

2. Δυναμική συμμετοχή στα όργανα λήψης αποφάσεων για την περιφρούρηση των 
συνεχώς αυξανόμενων κρουσμάτων περιορισμού των δικαιωμάτων μας παρότι 
αυτές απορρέουν από την πρόσφατη ευνοϊκή νομοθεσία. 

3. Συμμετοχή στην ΠΟΕΔΙΠ είτε μέσω στελέχωσης της ομοσπονδίας με μέλη μας είτε 
με προτάσεις-κριτική προς την ΠΟΕΔΙΠ. 

4. Διεκδίκηση σε επίπεδο διοίκησης ΠΘ για την εφαρμογή της νομοθεσίας! τόσο σε 
επίπεδο θεσμικών όσο και σε οικονομικών καθώς υπήρξε αδικαιολόγητη 
καθυστέρηση. 

5. Συναντήσεις με την Πρυτανεία για θέματα του συλλόγου. 
6. Αδιάληπτη ενημέρωση των μελών μας για τα τεκταινόμενα σε επίπεδο ΓΣ , ΠΟΕΔΙΠ 

και Υπουργείο. 
7. Αλλαγή του καταστατικού του συλλόγου – προετοιμασία από επιτροπή του 

συλλόγου και έγκριση από τη ΓΣ. 
8. Συμμετοχή στον καταρτισμό του Οργανισμού του Ιδρύματος.  
9. Δημιουργία λίστας mail και site του συλλόγου για την καλύτερη αλληλεπίδραση και 

ενημέρωση των μελών μας. 
10. Κοινωνικό έργο  
11. Εκδηλώσεις σύσφιξης σχέσεων μεταξύ των μελών μας.  
 

 
 
1-12-2015 Ενημέρωση - Προκήρυξη Απεργίας από την ΠΟΣΕΕΔΙΠ (ΑΕΙ). 
 
13-12-2015 Ενημέρωση – Η σύνθεση του νέου Δ.Σ. του Συλλόγου ΕΔΙΠ του ΠΘ 
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28-12-2016 Επιστολή από το ΔΣ προς την ΠΟΣΕΕΔΙΠ (ΑΕΙ): Επεξεργασία και κατάθεση 
πρότασης του συλλόγου μας για το  Σχέδιο νόμου για την γ’βάθμια εκπαίδευση και 
λειτουργεία της Ομοσπονδίας. 
 
1-2-2016 Κοινοποίηση από το ΔΣ προς τα μέλη του Συλλόγου έγγραφο της ΠΟΣΕΕΔΙΠ (ΑΕΙ) 
προς το Υπουργείο (13-1-2016) σχετικά με αιτήματά μας εν όψη του νέου νόμου για την 
Τριτοβάθμια εκπαίδευση.  
 ΘΕΜΑ: Υπόμνημα της Π.Ο.Σ.Ε.Ε.ΔΙ.Π (Α.Ε.Ι) αναφορικά με το άρθρο 8 του σ/ν για θέματα 
του Επιστημονικού, Διδακτικού, Εργαστηριακού Προσωπικού 
 
29-2-2016 Απόφαση από το ΔΣ και ανακοίνωση στα μέλη για συγκέντρωση υλικού για 
πρόσφυγες. 
 
3-3-2016 Συνάντηση μελών ΕΔΙΠ με τον Αναπληρωτή Πρύτανη κ. Θανάση Σφουγγάρη που 
προέκυψε μετά από πρόταση του ΔΣ 
 
4-3-2016 Συνάντηση του ΔΣ του Συλλόγου ΕΔΙΠ με τον Αναπληρωτή Πρύτανη κ. Θανάση 
Σφουγγάρη. Αίτημα συνάντησης του ΔΣ με τον κ. Πρύτανη του ΠΘ. 
 
8-3-2016 Ενημέρωση των μελών του Συλλόγου για έγγραφα που εστάλησαν σε ΕΔΙΠ από 
τμήματα σχετικά με (α) έργο (διοικητικό και τεχνικό) και (β) δήλωση ποιες ώρες ανά ημέρα 
βρίσκονται στο ίδρυμα.  
Ενημέρωση ότι τέτοιου τύπου δηλώσεις δεν πρέπει να γίνονται καθώς αυτές αντιβαίνουν 
την κείμενη νομοθεσία τα ΕΔΙΠ (α) δεν εκτελούν καθήκοντα του διοικητικού και του 
τεχνικού προσωπικού και (β) δεν έχουν τυπικό ωράριο (π.χ. 9-5). 
Το ΔΣ έθεσε το θέμα στον Αντιπρύτανη Ακαδημαϊκών Θεμάτων και ζητά την ανάκληση 
αυτών των εγγράφων και την εφαρμογή της νομοθεσίας. 
 
8-3-2016 Κοινοποίηση στα μέλη της ενημέρωσης της ΠΟΣΕΕΔΙΠ (ΑΕΙ) αναφορικά με την 
ένταξη τού κλάδου μας στο Εθνικό Μητρώο Επιτελικών Στελεχών Δημόσιας Διοίκησης. 
 
18-3-2016 Στην ΓΣ (έγινε μέσω τηλεδιάσκεψης) τα μέλη ενημερώθηκαν σχετικά με τα εξής 
θέματα: 
- Ενημέρωση από Ομοσπονδία (σχέδιο νόμου κ.α.) 
- Απολογισμός συνάντησης με τον Αναπληρωτή Πρύτανη κ. Θανάση Σφουγγάρη που 

πραγματοποιήθηκε στις 4-3-2018 (καθήκοντα/ώρες των ΕΔΙΠ, θέματα που δεν 
ρυθμίζονται από την νομοθεσία, αυτοδύναμο διδακτικό έργο και θέματα μισθοδοσίας) 

- Σύνταξη Οργανισμού 
- Δελτία απογραφής 
- Μισθολογικά κλιμάκια 
 
13-4-2016 Συνάντηση του ΔΣ με τον Πρύτανη. 
 
12-5-2016 Ενημέρωση των μελών σχετικά με την εξέλιξη του ΕΔΙΠ σε Λέκτορα 
(Ν4386/2016). 
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24-5-2016 Στην Καταστατική ΓΣ (μέσω τηλεδιάσκεψης) ψηφίστηκε το καταστατικό του 
Συλλόγου το οποίο είχε επεξεργαστεί η επιτροπή η οποία είχε δημιουργηθεί σε 
προηγούμενη ΓΣ.  Το σώμα ενημερώθηκε σχετικά με το νέο νομοσχέδιο. 
 
31-5-2016 Πρόσκληση από τον Αναπληρωτή Πρύτανη κ. Θανάση Σφουγγάρη για συμμετοχή 
στις Ομάδες Εργασίας «ΟΡΓΑΝΙΣΜΟΣ – ΕΣΩΤΕΡΙΚΟΣ ΚΑΝΟΝΙΣΜΟΣ ΛΕΙΤΟΥΡΓΙΑΣ» του 
Σχεδίου Δράσης του Π.Θ. Ο σ. Λεγαντής ενημέρωσε τα μέλη και έλαβε μέρος στην ομάδα 
εργασίας που αφορούσε άμεσα τα ΕΔΙΠ. 
 
15-6-2016 Ενημέρωση των μελών σχετικά με τις δυσκολίες που αντιμετώπισαν ΕΔΙΠ τα 
οποία συμμετείχαν στην ομάδα εργασίας του ‘Οργανισμού’ του ΠΘ. Ο σ. Λεγαντής 
προώθησε την επιστολή την οποία έστειλε στην επιτροπή του Οργανισμού σχετικά με 
θέματα που αφορούν τον κλάδο μας καθώς παρατηρήθηκαν σοβαρές αποκλίσεις από το 
γράμμα ή το πνεύμα του νόμου. 
 
23-6-2016 Τέσσερα μέλη ΕΔΙΠ έλαβαν μέρος στην συνάντηση της ομάδας εργασίας για τον 
‘Οργανισμό’ του ΠΘ. Δεν δόθηκε αρκετός χρόνος και, τελικά, τα σημεία που έθεσαν δεν 
ακούστηκαν. Το όλο ‘κλίμα’ ήταν αρνητικό απ’ όλους τους υπόλοιπους της ομάδας! Έγινε 
αποδοχή των σημείων που είχε ήδη στείλει ο σ. Λεγαντής στον ομάδα εργασίας. 
 
8-7-2016 Εκ μέρους του ΔΣ, ο σ. Λεγαντής στέλνει στα μέλη τις συμπληρωματικές θέσεις 
που απέστειλε στην επιτροπή του Οργανισμού σχετικά με τα θέματα που μας αφορούν και 
είναι υπό συζήτηση καθώς υπάρχουν πολλές και σημαντικές αποκλίσεις από τον 
προηγούμενο οργανισμό. 
 
13-9-2016 Ενημέρωση σχετικά με τις συνδρομές του συλλόγου για το 2016 (20 ευρώ) και 
τακτοποίηση των προηγούμενων ετών. 
 
15-9-2016 Επιστολή του ΔΣ προς την κ. Δέσποινα Κοτσαμανίδου να ενημερώσει το ΔΣ για 
την εφαρμογή της εγκυκλίου με τις οδηγίες σχετικά με την υλοποίηση και την εφαρμογή 
των περιεχόμενων στο άρθρο 27 και στο άρθρο 64 του νόμου 4386/2016 (ΦΕΚ Α’ 83) 
«Ρυθμίσεις για την έρευνα και άλλες διατάξεις» που αφορούν στις κατηγορίες προσωπικού 
Ε.ΔΙ.Π.» και να συναντήσει το ΔΣ. 
 
19-9-2016 Συνάντηση του ΔΣ με την κ. Δέσποινα Κοτσαμανίδου σχετικά με το άρθρο 27 και 
το άρθρο 64 του νόμου 4386/2016 (ΦΕΚ Α’ 83) (βλ. παραπάνω). 
 
20-9-2016 Συνάντηση της ΓΣ του Συλλόγου. Θέματα προς συζήτηση: 
1.      Τα Άρθρα 27 και 64 του Ν.4386/2016 (ΦΕΚ 83 Α’) και η Διευκρινιστική Εγκύκλιος που 
εστάλη από το Υπουργείο Παιδείας, Έρευνας και Θρησκευμάτων με ημερομηνία 29-07-2016 
(Αρ. Πρωτ.: 126603/72). Τα κυρίως ζητήματα στα άρθρα αυτά είναι: 
1.1.  Προϋπηρεσία 
1.2.  Βαθμολογική και Μισθολογική κλίμακα  
1.3.  Καθορισμός και Μεταβολή του γνωστικού αντικειμένου 
2. Το Άρθρο 61 του N.4415/2016 (ΦΕΚ 159/6-9-2016 ΤΕΥΧΟΣ Α'), στο οποίο αναφέρεται η 
εξέλιξη των μελών Ε.Ε.Π. και Ε.ΔΙ.Π. στη θέση του μόνιμου Λέκτορα. 
3. Οι αποφάσεις που πάρθηκαν κατά την 4η Έκτακτη Συνεδρίαση της Διοικούσας Επιτροπής 
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της Π.Ο.Σ.Ε.Ε.ΔΙ.Π. Α.Ε.Ι, η οποία πραγματοποιήθηκε στις 10 Σεπτεμβρίου 2016, και 
αφορούν τους συλλόγους και τα μέλη τους. 
 
23-9-2016 Αξιολόγηση της οικονομικής κατάστασης του Συλλόγου, προτού γίνουν οι 
αλλαγές στο Καταστατικό. Συνολικά έξοδα περίπου 400 ευρώ. Στην διαδικασία εμπλέκεται 
το Πρωτοδικείο και το Ειρηνοδικείο. Ο δικηγόρος θα χρειαστεί για την Παράσταση μαζί με 
τον συμπληρωμένο φάκελο. 
 
17-10-2016 Συζήτηση για τον 4386 σχετικά με τους επιστημονικούς υπεύθυνους για τα έργα 
που γίνονται από τα ΑΕΙ. 
 
19-10-2016 Συνάντηση με την κ. Ξένια Μητσού (Προϊσταμένη, Τμήμα Μισθοδοσίας) σχετικά 
με το ζήτημα των αναδρομικών πριν τις 5-11-2016. Πληροφόρησε το ΔΣ ότι τα αναδρομικά 
για όλους τους ΙΔΑΧ μέχρι 31-12-2015 θα μπουν στη μισθοδοσία του Νοεμβρίου. Δεν θα 
μπουν αναδρομικά από 1-1-2016 και μετά. Θα μπουν αργότερα με συμψηφισμό. Για τους 
ΕΤΕΠ που έγιναν ΕΔΙΠ υπάρχει πρόβλημα. 
 
24-10-2016 Ενημέρωση των μελών σχετικά με τις επαφές που έκανε το ΔΣ τόσο με την 
διεύθυνση διοικητικού όσο και την μισθοδοσία σχετικά με την εφαρμογή της εγκυκλίου για 
την εφαρμογή του 4386/16. 
Ζητήθηκε συνάντηση με τον Πρύτανη και έγινε αίτημα στην Ομοσπονδία να ενεργοποιηθεί 
σε σχέση με τα προβλήματα της εφαρμογής του 4386. 
 
9-11-2016 Ενημέρωση των μελών σχετικά με απόφαση της Συγκλήτου (από επιτροπή που 
δημιουργήθηκε το καλοκαίρι, χωρίς την συμμετοχή μέλους ΕΔΙΠ) για τις μεταδιδακτορικές 
άδειες σε ΕΔΙΠ. Η απόφαση δεν πάρθηκε με ευνοϊκό τρόπο για τα ΕΔΙΠ και δεν είναι 
συμβατή με τη νομοθεσία η το πνεύμα της. 
 
10-11-2016 Ενημέρωση των μελών σχετικά με την επιτροπή εργασίας για τον ‘Οργανισμό’ 
του ΠΘ ότι αυτή ολοκλήρωσε τις εργασίες της και το σχέδιο Οργανισμού θα ανέβει στο 
διαδίκτυο άμεσα για διαβούλευση και στη συνέχεια θα σταλεί στη Σύγκλητο για ψήφιση. 
 
25-11-2016 ΓΣ με κυρίως θέμα την πρόταση του ‘Οργανισμού του ΠΘ’ που τέθηκε σε 
διαβούλευση και τις προτάσεις του συλλόγου που αφορούν τα θέματα ΕΔΙΠ. 
Ο σύλλογος κάλεσε όλα τα μέλη να καταθέσουν τα σχόλια και τις προτάσεις τους 
χρησιμοποιώντας τον ειδικό σύνδεσμο που βρίσκεται στην ιστοσελίδα διαβούλευσης. Στη 
ΓΣ συζητήθηκε μια-μια η κάθε παράγραφος που, κατά τη γνώμη των μελών, χρειαζόταν 
αλλαγή. 
Σύντομη ενημέρωση σχετικά με την πορεία εφαρμογής του νόμου 4386 (μισθολογικές και 
βαθμολογικές εντάξεις) και ενημέρωση από συνάντηση με τον πρύτανη και την ΠΟΣΕΕΔΙΠ. 
 
30-11-2016 Ενημέρωση των μελών σχετικά με τα αποτελέσματα του διαλόγου που έγινε 
στην ΓΣ (25-11-2016) πάνω στο θέμα της διαβούλευσης του ‘Οργανισμού’ και τις αλλαγές 
τις οποίες το ΔΣ εισηγείται να γίνουν. 
Το ΔΣ επισύναψε στο email τις προτάσεις και την αιτιολογία για αλλαγές στις παραγράφους 
του ‘Οργανισμού’. Τα μέλη μπορούν να χρησιμοποιήσουν τις ίδιες εισηγήσεις ή να γράψουν 
τις δικές τους.  
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Δεκ. 2016 Συνεχείς συναντήσεις με Δ/ση Διοικητικού και Δ/ση Μισθοδοσίας για την 
καθυστέρηση ένταξής μας στις βαθμίδες του κλάδου ΕΔΙΠ, για την ένταξή μας στο νέο 
μισθολόγιο, την τοποθέτησή μας σε οργανικές θέσεις και τα αναδρομικά. Τετραμερής 
συνάντηση του Δ.Σ. με Πρύτανη, Δ/ση Διοικητικού και Δ/ση Μισθοδοσίας για την επίλυση 
των προβλημάτων που παραμένουν. 
 
18-1-2017 Ενημέρωση των μελών σχετικά με την εισήγηση του Υπουργού Παιδείας, 
Έρευνας και Θρησκευμάτων στην έκτακτη Σύνοδο Πρυτάνεων που πραγματοποιήθηκε στις  
 
26-1-2017 Μεταξύ άλλων θεμάτων, η ΓΣ ενημερώθηκε για την καθυστέρηση με το νέο 
Καταστατικό του Συλλόγου Ε.ΔΙ.Π. του Π.Θ. Η ΓΣ αποφάσισε να πληρωθούν τα 420 ευρώ για 
το Καταστατικό και να συνεχίσει η διαδικασία της αλλαγής του. 
 
 26-1-2017 Συνάντηση των μελών σε ΓΣ και συζήτηση των εξής θεμάτων: 
1.  Μισθολογικό 
2.  Οργανισμός του Πανεπιστημίου Θεσσαλίας 
3.  Εκπρόσωπος των Ε.ΔΙ.Π. στη Σύγκλητο 
4.  Καταστατικό του Συλλόγου Ε.ΔΙ.Π. του Π.Θ. 
5.  Καθορισμός του ‘Γνωστικού Αντικειμένου’ των Ε.ΔΙ.Π. 
6.  Γενικά 
 
2-2-2017 Αίτημα του ΔΣ προς την Γραμματεία της Συγκλήτου για να στείλουν τον 
‘Οργανισμό’. Απάντηση από την Γραμματεία της Συγκλήτου είναι ότι δεν έχουν ακόμη γίνει 
οι αλλαγές στο κείμενο του ‘Οργανισμού’. 
 
17-2-2017 Ενημέρωση από την ΠΟΣΕΕΔΙΠ για την πληρωμή της συνδρομής του Συλλόγου 
ΕΔΙΠ του ΠΘ προς την Ομοσπονδία και ενόψει εκπροσώπων του συλλόγου μας στο 
Συνέδριο της ΠΟΣΕΕΔΙΠ το 2017. 
 
2-3-2017 Κοπή της πίτας του ΔΣ του Συλλόγου. 
 
3-3-2017 Τελικό κείμενο ‘Οργανισμού’ του ΠΘ που έστειλε στο Υπουργείο. 
 
8-3-2017 Εκλογές για την ανάδειξη εκπροσώπου (9 υποψήφιοι) του Συλλόγου ΕΔΙΠ στο 
Συνέδριο της ΠΟΣΕΕΔΙΠ (ΑΕΙ) που θα γίνει τον Μάιο του 2017. 
 
6-4-2017 Κοινή Ανακοίνωση περί των Εργασιακών θεμάτων των συναδέλφων 
Συμβασιούχων. Υποστήριξη του ΔΣ του Συλλόγου των αιτημάτων των συναδέλφων 
Συμβασιούχων. 
 
26-4-2017 Ενημέρωση του ΔΣ από την ΠΟΣΕΕΔΙΠ σχετικά με συναντήσεις των μελών της με 
τον Υπουργό με θέματα όπως το νέο μισθολόγιο. 
 
15-5-2017 Αντιδράσεις μελών ΕΔΙΠ στο νέο μισθολόγιο και την υποβάθμιση του μισθού 
μας. 
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9-6-2017 Έκτακτη ΓΣ του Συλλόγου σχετικά με το επικείμενο Σχέδιο Νόμου «Ρυθμίσεις για 
την ανώτατη εκπαίδευση, την έρευνα και άλλες διατάξεις» 
 
13-6-2017 Ενημέρωση του ΔΣ και των μελών του Συλλόγου σχετικά με τις συναντήσεις της 
νέας ΔΕ της ΠΟΣΕΕΔΙΠ (ΑΕΙ) με τον υπουργό. 
 
14-6-2017 Προτάσεις και Αποφάσεις που ψηφίστηκαν από τα μέλη του Συλλόγου ΕΔΙΠ του 
ΠΘ για το επικείμενο Σχέδιο Νόμου «Ρυθμίσεις για την ανώτατη εκπαίδευση, την έρευνα 
και άλλες διατάξεις». 
 
15-6-2017 Ενημέρωση για την σύνθεση της νέα ΔΕ και ΕΓ της ΠΟΣΕΕΔΙΠ, η σ. Γκόλια έλαβε 
την θέση του Αντιπροέδρου και είναι μέλος της ΕΓ και η σ. Χατζοπούλου στην ΔΕ. Το 
επόμενο Συνέδριο της ΠΟΣΕΕΔΙΠ (ΑΕΙ) ορίστηκε να γίνει στον Βόλο και θα το οργανώσει ο 
Σύλλογος ΕΔΙΠ του ΠΘ. 
 
16-6-2017 Εγκύκλιος για αμοιβή από ΕΛΚΕ. 
 
20-6-2017 Ενημέρωση από Τμήμα Μισθοδοσίας για την τακτοποίηση εισφορών (1-1-2017 
έως 30-6-2017) για τα παλαιά ΕΔΙΠ. 
 
20-6-2017 Ενημέρωση, η Π.Ο.Σ.Ε.Ε.ΔΙ.Π. συμμετέχει στην κινητοποίηση της ΠΟΣΔΕΠ για το 
μισθολόγιο. 
 
5-7-2017 Ενημέρωση σχετικά με το νέο σχέδιο νόμου που κατατέθηκε στη 
Νομοπαρασκευαστική Επιτροπή της Βουλής. 
 
12-7-2017 Προώθηση από τον σύλλογο στα μέλη του, της επιστολής που εστάλη από την 
Ομοσπονδία στον Γ.Γ του ΓΛΚ κ. Φραγκίσκο Κουτεντάκη, αναφορικά με το θέμα των 
αναδρομικών. 
 
13-7-2017 Ενημέρωση για τις διαδοχικές συναντήσεις της ΠΟΣΕΕΔΙΠ με βουλευτές. 
 
3-9-2017  Δεύτερη Ανοιχτή Επιστολή Διαμαρτυρίας της Π.Ο.Σ.Ε.E.ΔΙ.Π. –Α.Ε.Ι. Συνεχίζεται η 
κατάφωρη αδικία στο ειδικό μισθολόγιο του φορέα Ε.ΔΙ.Π/Ε.Ε.Π. 
 
19-9-2017 ΠΟΣΕΕΔΙΠ: Επιστολή στον Υπουργό Παιδείας για την εξομοίωση Ειδικού́ 
Μισθολογίου κατηγορίας ΕΔΙ.Π /Ε.Ε.Π. 
 
Σεπτ. 2017  Συνεχείς συναντήσεις με την δ/ση Μισθοδοσίας για την καταβολή αναδρομικών 
και την ένταξή μας στο νέο μισθολόγιο των ΕΔΙΠ. 
 
Οκτ. 2017 Δημιουργία ιστοσελίδας του Συλλόγου ΕΔΙΠ. Ιδιαίτερες ευχαριστίες στον 
συνάδελφο Γιάννη Λυχναρόπουλο. 
 
20-10-2017 Απολογισμός ΔΣ, Οικονομική Έκθεση, εκλογή Εφορευτικής Επιτροπής και 
προκήρυξη εκλογών. 
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Εν κατακλείδι και με βάση τα παραπάνω πιστεύουμε ότι ως ΔΣ προσπαθήσαμε να φέρουμε 
σε πέρας τους περισσότερους στόχους που θέσαμε. Άλλοτε με επιτυχία άλλοτε χωρίς.  
Είχαμε πολλά δημιουργικά διαστήματα και άλλα λιγότερο δημιουργικά. Με δεδομένο ότι 
κανείς μας δεν είναι επαγγελματίας συνδικαλιστής καταβάλλαμε κάθε δυνατή προσπάθεια 
για να πάμε το σύλλογο και τον κλάδο ένα βήμα παραπάνω. Πάντα ο εχθρός του καλού 
είναι το καλύτερο. Είμαστε όμως ανοικτοί σε κάθε κριτική.  
 
Ευχαριστούμε όλους τους συναδέλφους που προσέφεραν είτε συλλογικά (π.χ. σε 
επιτροπές) είτε ατομικά στον κλάδο. Η επιτυχία του έργου του συλλόγου βασίζεται κυρίως 
στην συλλογική δραστηριότητα των μελών του. 


